
Zápisnica 46/2022 
zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 1. februára 2022 o 9:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo hybridne. 
 
Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 
Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Vladimír 
Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD. 
Prítomný online: prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. 
Prizvaní hostia: Ing. Jozef Dzivák 
Ospravedlnený: Marek Kalanin 
 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Grančay) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
C. Aktuálne informácie o príprave propagácie fakulty (Drtil, Grančay) 

PROGRAM: 
1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, núdzovým stavom a chodom FCHPT a STU 

(dekan, prodekani, tajomník) 
2. Vyhodnotenie spotreby energií za rok 2021, plán spotreby energií pre rok 2022 (Lakatoš, 

prizvaný Ing. Pastucha) 
3. Zhodnotenie činnosti SCHK za rok 2021 (Polakovič, prizvaný Ing. Dzivák) 
4. Hlavné úlohy, ročný plán činností a finančné zabezpečenie SCHK, digitálnej knižnice a 

vydavateľstva FCHPT na rok 2022 (Polakovič, prizvaný Ing. Dzivák) 
5. Pedagogické informácie k začiatku LS ak. roka 2021/2022 (Reháková) 
6. Harmonogram štúdia na ak. rok 2022/2023 (Reháková) 
7. Informácia o zrealizovaných investičných akciách v roku 2021 a plán pripravovaných projektov 

na rok 2022 a neskôr (Lakatoš, Grančay) 
8. Plán verejného obstarávania pre rok 2022 (Grančay) 
9. Plán čerpania dovoleniek v roku 2022 (Grančay) 
10. Rozličné 

 Kritériá pre ubytovanie študentov na ŠD STU (Reháková) 
 Informácia o stave prípravy rozpočtu STU na rok 2022 (Gatial) 

 
Dekan fakulty otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod A. Kontrola úloh 
K dnešnému zasadnutiu neboli termínované nijaké úlohy. 
 
Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 
Prodekan doc. Lakatoš informoval o aktuálnom postupe prác na rekonštrukcii starej budovy. Jedným 
z hlavných problémov sa v súčasnosti javí byť verejné obstarávanie nábytku, o ktorom členovia vedenia 
obšírne debatovali. Informoval tiež aj o stave schvaľovania Dodatku č. 1 k ZOD na MŠVVAŠ a liste 
zhotoviteľa adresovanému rektorovi STU a dekanovi FCHPT o problémoch v pokračovaní stavby. 



 
Bod C. Aktuálne informácie o príprave propagácie fakulty 
Prodekan prof. Drtil informoval o aktuálnych prácach týkajúcich sa propagácie fakulty a náboru 
študentov. Detailne sa venoval nadchádzajúcemu online dňu otvorených dverí a počtu k dnešnému 
dňu prihlásených študentov. Podal informáciu o počte mobilitných študentov. Predseda AS FCHPT 
prof. Lukeš doplnil ďalšie informácie týkajúce sa propagácie. 
 
Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, núdzovým stavom a prechodom na dištančné 
vzdelávanie na FCHPT a STU 
Dekan fakulty prof. Gatial informoval o údajoch zo včerajšieho zasadnutia vedenia STU v Bratislave. 
Krízový štáb univerzity dosiaľ nezasadal. V aktuálnej situácii spôsob výučby určujú dekani fakúlt. 
Prodekanka doc. Reháková uviedla, že s ohľadom na mutáciu omikron sa je v najbližších týždňoch 
nutné pripraviť na nepredvídateľnosť vývoja. 
Tajomník fakulty Dr. Grančay a prodekanka doc. Reháková oznámili aktuálny počet chorých na fakulte. 
 
Bod 2. Vyhodnotenie spotreby energií za rok 2021, plán spotreby energií pre rok 2022 
Prodekan doc. Lakatoš uviedol materiál „Vyhodnotenie spotreby energií za rok 2021, plán spotreby 
energií pre rok 2022“. V prípade elektrickej energie prišlo k zníženiu spotreby, avšak z dôvodu zvýšenia 
jednotkovej ceny k zvýšeniu celkovej ceny. Spotreba tepla sa v porovnaní s rokom 2020 mierne zvýšila 
z dôvodu nižších teplôt začiatkom jarných mesiacov. Vďaka zníženej jednotkovej cene však celková 
spotreba vyjadrená v eurách klesla. Pri spotrebe vody sa v roku 2021 dosiahla úspora 8-tisíc eur, 
v prípade plynu bola spotreba vyjadrená v eurách de facto konštantná. Celková spotreba energií 
vyjadrená vo finančných jednotkách klesla v roku 2021 o 36-tisíc eur na 800-tisíc eur. V tejto sume nie 
sú zarátané revízie a refundácie od nájomníkov. 
Vedenie FCHPT STU v Bratislave vzalo správu na vedomie. 
 
Bod 3. Zhodnotenie činnosti SCHK za rok 2021 
Riaditeľ SCHK Ing. Dzivák zhodnotil činnosť SCHK za rok 2021. Venoval sa poslaniu SCHK, vykonávaným 
činnostiam, personálnemu obsadeniu, hlavným úlohám, IKT oblasti a finančnej bilancii. Z hľadiska IKT 
sa v roku 2021 znížil počet bezpečnostných incidentov. Po novej budove bola rozvedená optická sieť. 
Upriamil pozornosť na novú nájomnú zmluvu s CVTI SR, ktorá prinesie fakulte významné finančné 
prostriedky a prispela aj technickým vybavením. Z finančného hľadiska skončilo hospodárenie SCHK so 
stratou ca 7-tisíc eur z dôvodu urýchlenia niektorých prác na príprave optickej siete v novej budove a 
v dôsledku pandemickej situácie a nenaplnenia plánovaných príjmov SCHK. 
Predseda FOO doc. Berkeš sa informoval o Fablabe a jeho význame pre FCHPT STU v Bratislave. 
Vedenie FCHPT STU v Bratislave vzalo správu na vedomie. 
 
Bod 4. Hlavné úlohy, ročný plán činností a finančné zabezpečenie SCHK, digitálnej knižnice a 
vydavateľstva FCHPT na rok 2022 
Riaditeľ SCHK prezentoval plán činnosti SCHK na rok 2022. Informoval o úlohách a očakávaných 
nákladoch v oblasti softvérového vybavenia, hardvérového vybavenia, sieťovej infraštruktúry, 
prevádzky, vydavateľstva SCHK, personálneho zabezpečenia, školení a pod. Venoval sa návrhu výmeny 
svietidiel v SCHK. 



Vedenie FCHPT STU v Bratislave vzalo Hlavné úlohy, ročný plán činností a finančné zabezpečenie SCHK, 
digitálnej knižnice a vydavateľstva FCHPT na rok 2022 na vedomie. Schválenie dokumentu bude možné 
až po schválení rozpočtu univerzity a fakulty. 
 
Bod 5. Pedagogické informácie k začiatku LS ak. roka 2021/2022 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala informácie k začiatku nastávajúceho semestra, týkajúce sa 
rozvrhu, harmonogramu, termínov skúškového obdobia, štátnych skúšok, prijímacieho konania a pod. 
Upozornila, že z pandemických dôvodov sa môže väčšina plánovaných činností a termínov zmeniť. 
V Google Suite prišlo zo strany poskytovateľa k vypnutiu nahrávania, ktoré by malo byť obnovené 
v počte 50 prístupov na univerzitu na dobu 2 mesiacov. Po uplynutí tejto doby budú prístupy 
k nahrávaniu spoplatnené. 
Vedenie FCHPT STU v Bratislave vzalo materiál na vedomie. 
 
Bod 6. Harmonogram štúdia na ak. rok 2022/2023 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala harmonogram štúdia na ak. rok 2022/2023, ktorý bol 
schválený Vedením STU v Bratislave a navrhla s ním súvisiaci Harmonogram akademického roka 
2022/2023 na FCHPT STU v Bratislave. 
Uznesenie 46.1: Vedenie FCHPT STU v Bratislave schválilo Harmonogram akademického roka 
2022/2023 na FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod 7. Informácia o zrealizovaných investičných akciách v roku 2021 a plán pripravovaných projektov 
na rok 2022 a neskôr 
Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval informáciu o investičných akciách, ktoré sa uskutočnili v roku 
2021 a ktoré sú plánované v roku 2022 a do budúcnosti. 
Vedenie FCHPT STU v Bratislave vzalo informáciu na vedomie. 
 
Bod 8. Plán verejného obstarávania pre rok 2022 
Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval plán verejného obstarávania pre rok 2022 zostavený na 
základe požiadaviek jednotlivých pracovísk fakulty, vrátane navrhovaných investičných akcií. 
Uznesenie 46.2: Vedenie FCHPT STU v Bratislave schválilo Plán verejného obstarávania pre rok 2022. 
 
Bod 9. Plán čerpania dovoleniek v roku 2022 
Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval plán čerpania dovoleniek v roku 2022 a návrh s ním 
súvisiaceho príkazu dekana. 
Uznesenie 46.3: Vedenie FCHPT STU v Bratislave schválilo návrh príkazu dekana „Pravidlá na čerpanie 
dovoleniek pracovníkov Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave v roku 2022“. 
 
Bod 10. Rozličné 

 Prodekan prof. Polakovič informoval o aktuálnom stave prípravy Správy dekana za rok 2021. 
 Prodekanka doc. Reháková uviedla Dodatok FCHPT ku kritériám pre prideľovanie ubytovania 

študentom denného štúdia na STU na akademický rok 2022/2023. 
Uznesenie 46.4: Vedenie FCHPT STU v Bratislave schválilo materiál „Dodatok FCHPT ku kritériám 

pre prideľovanie ubytovania študentom denného štúdia na STU na akademický rok 2022/2023“. 
 Prodekanka doc. Reháková informovala o novej zamestnankyni OJ, ktorá má aprobáciu aj na 

výučbu slovenského jazyka pre cudzincov. 



 Prodekan prof. Polakovič prezentoval navrhovaný dodatok č. 5 k Edičnému plánu študijnej 
literatúry na roky 2021-2022. 

Uznesenie 46.5: Vedenie FCHPT STU v Bratislave schválilo dodatok č. 5 k Edičnému plánu študijnej 
literatúry na roky 2021-2022. 

 Prodekan prof. Polakovič informoval o projektoch CEVIS a EULIST. Tiež informoval 
o reorganizácii administrácie projektov na STU v Bratislave a pripravovanej novej smernici 
týkajúcej sa riešenia zahraničných projektov. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o názore rektora STU v Bratislave na pripravovanú reformu 
VŠ zákona a o pripravovaných akciách v súvislosti s jej prerokovávaním v NR SR. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o modelovom návrhu rozpisu dotácie STU na rok 2022. 
 
 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 12:30 hod. 
 
 
Bratislava, 1. februára 2022 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 
 
 
 
 


